
Närvarande

Protokoll

1. Mötets öppnande

Styrelseordförande Careen True öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Genomgång och godkännande av tidigare protokoll

Protokoll nummer 8 från den 19 oktober gicks igenom och godkändes.

3. Val av justerare

Till justerare utsågs Magnus Jonsson.

4. Genomgång och godkännande av dagordning

Utskickad dagordning godkändes.

5. Ekonomirapport

Kassören redogjorde för resultat- och balansrapport samt samma för projekten. Careen redovisade utfallet av resultat i

relation av budget.

Kassören har betalat ut medaljpremieringen

6. IT- och Hemsida

Genomgång och aktuell status på projekt avseende medlems- och licenshantering, hemsida. Tidsplanen från Cogwork

gicks igenom. Nuläget på hemsidan presenterades. Vi behöver få en offert från Cogwork samt rapport på upparbetad

kostnad

Rapport från Dartstatistik: Skickat snapshot 2024-10-17 till CogWork efter samtal med Erik om ett tillägg av

information i en av filerna.

Administration av Dispens 16+ och Avstängda spelare

Funktionalitet i licenssystemet har flyttats över till tävlingssystemet för att denna ska kunna nås även när

licenssystemet är nedstängt.

TK-SvDF tar över ansvaret för att hantera Dispens 16+ och Avstängda spelare från licensadmin Camilla.

Fysiskt möte med CogWork 29 okt för att prata om nytt API och ny hemsida med information om kommande tävlingar.

Klart med nya VDF-serien (seriestart i februari) som innehåller bl.a. mixeddubbel och trippelmixed. 

Att göra-uppgift

Begära offert från Cogwork samt rapport på upparbetad kostnad

Tilldelad: Careen True • Klar senast: 2024-11-20

Styrelsemöte

Svenska Dartförbundet

Mötesnummer 9

Tema

Datum & tid 2024-11-17 09:00 - 13:00

Plats Umeå

Ledamöter

Careen True

Janne Hedström

Maggan Ersson

Ricky Nauman

Sibyl Lindgren

Suppleanter

Benny Bresciani

Jennie Norberg

Magnus Jonsson

Ulrika Hellström Olsson

Adjungerade Ej närvarande

Camilla Rehnlund
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7. Media- och kommunikation

Diskuterade vår medverkan i "Äntligen vinter" som är en bilaga till Aftonbladet.

Kommer även att deltaga i bilaga till Aftonbladet riktad mot olika idrotter. Fokus i annonskampanjen ska vara

rekrytering av kvinnor i enlighet med de tilldelade medel vi erhållit av RF för detta.

8. Elit och Landslag

Information om diskussionerna med spelare samt kandidater till FK.

FS tog beslutet att förnya kontraktet som FK med Mikael Rehnlund för en tid av 1 år

FS tog även beslutet att tillsätta 2 st TM, en för herrarna och en för damerna.

Beslut (9-1)

Beslut fattades att förnya kontraktet med Mikael Rehnlund.

Ansvarig: Careen True • Klar senast: 2024-11-24

Beslut (9-2)

Beslut fattades att tillsätta TM för herr och dam på årsbasis

Ansvarig: Careen True

9. Juniorer

Riksrankingtävlingen i Kungsbacka var väldigt uppskattad. Det spelades juniorsingel och U25. Gemenskapen mellan

ungdomarna var underbart att se.

På plats var Janne Hedström, Susianne Hägvall och Sofie Hofvander.

Tyvärr har Sofie beslutat sig för att avgå som TM för juniorerna.

Skapat en budget för juniorsatsningen.

10. SDF

Det har varit ett möte med SDF om verksamhetsplaneringsarbetet.

Nytt möte den 17 november

11. Tävling (TK)

Tävlingsverksamheten flyter på, många DM på gång.

Vi beslöt att lägga Swedish Open i Malmö på Scandic Triangeln Camilla Rehnlund fick i uppdrag att kontakta dem.

Beslut (9-3)

Ta kontakt med Scandic Triangel om Swedish Open 

Ansvarig: Camilla Rehnlund • Klar senast: 2024-11-25

12. Riksserie (SK)

Första sammandraget i elit pågår just nu 16-17 november. Nästa helg 23-24 november är det spel för resten av

divisionerna. De lag som inte betalt in sin avgift för riksserien styrks ut serien och kan få straffavgift.

Möte med Nyköping, de är väldigt intresserade av att arrangera sista sammandraget i riksserien och vill gärna ha ett 3-

årskontrakt. De fortsätter att arbeta med detta och kommer inom kort att presentera ett förslag.

Beslut togs på Messenger-chatt under dagen 31 oktober eftersom det var ett sent inplanerat möte med Nyköping

angående arrangemanget av sista sammandraget i riksserien.

Maggan och Sibyl reserverade sig mot beslutet, då detta togs innan alla ledamöter fått chansen att säga sitt.

Beslut (9-4)

Beslut om att 30000:- går till arrangerade klubb för sista sammandraget i riksserien

13. RF

Rapport från riksidrottsforum där Careen, Camilla och Maggan deltog. Det diskuterades verksamhetsplanering för RF

och för SISU, nya bestraffningsbestämmelser, samt hur fördelningssystemet kommer att se ut

Mycket nyttigt och lärorikt.

Planerna tas fram nu och fastställes på riksidrottsmötet
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14. Generalsekreterare

Rapport från generalsekreterare:

Det stora arbetet med att få in alla roller pågår. Jag kontaktar alla föreningar som inte satt roller med påminnelser och

nu är 105 föreningar klara helt och vi hoppas att resten blir det inom en vecka.

På söndag kväll så har jag mitt första EDC möte . 

Ordförande blev vår Danska kollega Mikkel Skovlund så det är nordisk dominans på ordförande och vice posterna.

Det som vi ska diskutera är Ungerns ansökan för EM 2026 och jag återkommer med mer info om just den.

Camilla fick i uppdrag att undersöka lokaler inför förbundsstämman den 3 maj 2025.

15. Uppföljning av tidigare beslut

Uppföljning av tidigare beslut och klarmarkerade några av dem.

Beslut

BESLUT STATUS KLAR SENAST ANSVARIG

#8-4 Beslut togs om att AU inleder arbetet med

budgeten samt se över arvoderingen

överlag inom SvDF

Godkänt av styrelsen 2024-11-19 Careen True

#202402-1 TK-gruppen ska se över kontrakten för

landslagsspelarna

Pågående Jennie Norberg

16. Skrivelser

Äskande från Disciplinnämnden om medel och arvode hanterades, och tas upp i budgetarbetet

Äskande från Leif Karlsson angående avsättning i budgeten för paradart, detta tas upp i budgetarbetet. Men styrelsen

vill gärna veta vad som gjort hittills.

Skrivelse från Leif Karlsson om dopingkontroll, FS godkände denna.

Diskuterade oroande uppgifter om att det förekommer droger och hur vi ska arbeta vidare med denna problematiken.

Skrivelse från Leif Karlsson (valberedningen) om ändring i stadgarna punkt "ärenden att behandla på årsmötet"

Enligt stadgarna Kapitel 1 §15 ingår inte suppleanterna i fördelningen 40/60. Dock bör åtminston 1 suppleant vara en

kvinna.

Fråga från GDF om man kan söka bidrag från SvDF för att anordna tex en sanktionerad tävling. Helt klart finns

möjligheten att söka bidrag från SvDF om man vill arrangera någon form av tävlingsverksamhet.

Fråga om konsekvens för förbund och förening som låtit en 14-årig spelare deltaga i en GP ranking. Detta strider mot

SvDF´s tävlingsbestämmelser. Här valde Careen att lämna mötet.

Beslut togs om att kalla ordföranden i SSDC och ordföranden in StDF till möte med FS, snarast.

Vi behöver komplettera våra tävlingsbestämmelser med vad som händer om man bryter mot dessa.

Beslut (9-5)

Kalla ordföranden i SSDC och ordföranden i StDF till ett möte angående att en junior spelat i en sanktionerad tävling.

Ansvarig: Ricky Nauman

Att göra-uppgift

Prata med Leif K om paradart, att vi gärna vill veta vad som hänt hittills

Tilldelad: Magnus Jonsson • Klar senast: 2024-11-27

Att göra-uppgift

Svara GDF på deras fråga

Tilldelad: Sibyl Lindgren

17. Övriga ärenden

Det har kommit 2 beslut från riksidrottsnämden.

Ett avstängningsbeslut och en varning.
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18. Nästa möte

Digitalt möte den 16 december

Föreningsträff 15 januari 2025

SDF-konferens 8-9 februari 2025

19. Mötets avslutande

Ordförande tackade alla ledamöter, avslutade mötet och hälsade alla välkomna till nästa möte.

Bilagor

FILNAMN TILLHÖR PUNKT

Svenska Dartförbundets antidopingplan 2025.docx §16 - Skrivelser (Protokoll)

Ändring av val för suppleanter (1).docx §16 - Skrivelser (Protokoll)

Konsekvens.pdf §16 - Skrivelser (Protokoll)

Undertecknare

Sibyl Lindgren (Sekreterare)

Magnus Jonsson (Justerare)
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Närvarande



Protokoll



1. Mötets öppnande



Styrelseordförande Careen True öppnade mötet och hälsade alla välkomna.



2. Genomgång och godkännande av tidigare protokoll



Protokoll nummer 8 från den 19 oktober gicks igenom och godkändes.



3. Val av justerare



Till justerare utsågs Magnus Jonsson.



4. Genomgång och godkännande av dagordning



Utskickad dagordning godkändes.



5. Ekonomirapport



Kassören redogjorde för resultat- och balansrapport samt samma för projekten. Careen redovisade utfallet av resultat i



relation av budget.



Kassören har betalat ut medaljpremieringen



6. IT- och Hemsida



Genomgång och aktuell status på projekt avseende medlems- och licenshantering, hemsida. Tidsplanen från Cogwork



gicks igenom. Nuläget på hemsidan presenterades. Vi behöver få en offert från Cogwork samt rapport på upparbetad



kostnad



Rapport från Dartstatistik: Skickat snapshot 2024-10-17 till CogWork efter samtal med Erik om ett tillägg av



information i en av filerna.



Administration av Dispens 16+ och Avstängda spelare



Funktionalitet i licenssystemet har flyttats över till tävlingssystemet för att denna ska kunna nås även när



licenssystemet är nedstängt.



TK-SvDF tar över ansvaret för att hantera Dispens 16+ och Avstängda spelare från licensadmin Camilla.



Fysiskt möte med CogWork 29 okt för att prata om nytt API och ny hemsida med information om kommande tävlingar.



Klart med nya VDF-serien (seriestart i februari) som innehåller bl.a. mixeddubbel och trippelmixed. 



Att göra-uppgift



Begära offert från Cogwork samt rapport på upparbetad kostnad



Tilldelad: Careen True • Klar senast: 2024-11-20



Styrelsemöte



Svenska Dartförbundet



Mötesnummer 9



Tema



Datum & tid 2024-11-17 09:00 - 13:00



Plats Umeå



Ledamöter



Careen True



Janne Hedström



Maggan Ersson



Ricky Nauman



Sibyl Lindgren



Suppleanter



Benny Bresciani



Jennie Norberg



Magnus Jonsson



Ulrika Hellström Olsson



Adjungerade Ej närvarande



Camilla Rehnlund
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7. Media- och kommunikation



Diskuterade vår medverkan i "Äntligen vinter" som är en bilaga till Aftonbladet.



Kommer även att deltaga i bilaga till Aftonbladet riktad mot olika idrotter. Fokus i annonskampanjen ska vara



rekrytering av kvinnor i enlighet med de tilldelade medel vi erhållit av RF för detta.



8. Elit och Landslag



Information om diskussionerna med spelare samt kandidater till FK.



FS tog beslutet att förnya kontraktet som FK med Mikael Rehnlund för en tid av 1 år



FS tog även beslutet att tillsätta 2 st TM, en för herrarna och en för damerna.



Beslut (9-1)



Beslut fattades att förnya kontraktet med Mikael Rehnlund.



Ansvarig: Careen True • Klar senast: 2024-11-24



Beslut (9-2)



Beslut fattades att tillsätta TM för herr och dam på årsbasis



Ansvarig: Careen True



9. Juniorer



Riksrankingtävlingen i Kungsbacka var väldigt uppskattad. Det spelades juniorsingel och U25. Gemenskapen mellan



ungdomarna var underbart att se.



På plats var Janne Hedström, Susianne Hägvall och Sofie Hofvander.



Tyvärr har Sofie beslutat sig för att avgå som TM för juniorerna.



Skapat en budget för juniorsatsningen.



10. SDF



Det har varit ett möte med SDF om verksamhetsplaneringsarbetet.



Nytt möte den 17 november



11. Tävling (TK)



Tävlingsverksamheten flyter på, många DM på gång.



Vi beslöt att lägga Swedish Open i Malmö på Scandic Triangeln Camilla Rehnlund fick i uppdrag att kontakta dem.



Beslut (9-3)



Ta kontakt med Scandic Triangel om Swedish Open 



Ansvarig: Camilla Rehnlund • Klar senast: 2024-11-25



12. Riksserie (SK)



Första sammandraget i elit pågår just nu 16-17 november. Nästa helg 23-24 november är det spel för resten av



divisionerna. De lag som inte betalt in sin avgift för riksserien styrks ut serien och kan få straffavgift.



Möte med Nyköping, de är väldigt intresserade av att arrangera sista sammandraget i riksserien och vill gärna ha ett 3-



årskontrakt. De fortsätter att arbeta med detta och kommer inom kort att presentera ett förslag.



Beslut togs på Messenger-chatt under dagen 31 oktober eftersom det var ett sent inplanerat möte med Nyköping



angående arrangemanget av sista sammandraget i riksserien.



Maggan och Sibyl reserverade sig mot beslutet, då detta togs innan alla ledamöter fått chansen att säga sitt.



Beslut (9-4)



Beslut om att 30000:- går till arrangerade klubb för sista sammandraget i riksserien



13. RF



Rapport från riksidrottsforum där Careen, Camilla och Maggan deltog. Det diskuterades verksamhetsplanering för RF



och för SISU, nya bestraffningsbestämmelser, samt hur fördelningssystemet kommer att se ut



Mycket nyttigt och lärorikt.



Planerna tas fram nu och fastställes på riksidrottsmötet
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14. Generalsekreterare



Rapport från generalsekreterare:



Det stora arbetet med att få in alla roller pågår. Jag kontaktar alla föreningar som inte satt roller med påminnelser och



nu är 105 föreningar klara helt och vi hoppas att resten blir det inom en vecka.



På söndag kväll så har jag mitt första EDC möte . 



Ordförande blev vår Danska kollega Mikkel Skovlund så det är nordisk dominans på ordförande och vice posterna.



Det som vi ska diskutera är Ungerns ansökan för EM 2026 och jag återkommer med mer info om just den.



Camilla fick i uppdrag att undersöka lokaler inför förbundsstämman den 3 maj 2025.



15. Uppföljning av tidigare beslut



Uppföljning av tidigare beslut och klarmarkerade några av dem.



Beslut



BESLUT STATUS KLAR SENAST ANSVARIG



#8-4 Beslut togs om att AU inleder arbetet med



budgeten samt se över arvoderingen



överlag inom SvDF



Godkänt av styrelsen 2024-11-19 Careen True



#202402-1 TK-gruppen ska se över kontrakten för



landslagsspelarna



Pågående Jennie Norberg



16. Skrivelser



Äskande från Disciplinnämnden om medel och arvode hanterades, och tas upp i budgetarbetet



Äskande från Leif Karlsson angående avsättning i budgeten för paradart, detta tas upp i budgetarbetet. Men styrelsen



vill gärna veta vad som gjort hittills.



Skrivelse från Leif Karlsson om dopingkontroll, FS godkände denna.



Diskuterade oroande uppgifter om att det förekommer droger och hur vi ska arbeta vidare med denna problematiken.



Skrivelse från Leif Karlsson (valberedningen) om ändring i stadgarna punkt "ärenden att behandla på årsmötet"



Enligt stadgarna Kapitel 1 §15 ingår inte suppleanterna i fördelningen 40/60. Dock bör åtminston 1 suppleant vara en



kvinna.



Fråga från GDF om man kan söka bidrag från SvDF för att anordna tex en sanktionerad tävling. Helt klart finns



möjligheten att söka bidrag från SvDF om man vill arrangera någon form av tävlingsverksamhet.



Fråga om konsekvens för förbund och förening som låtit en 14-årig spelare deltaga i en GP ranking. Detta strider mot



SvDF´s tävlingsbestämmelser. Här valde Careen att lämna mötet.



Beslut togs om att kalla ordföranden i SSDC och ordföranden in StDF till möte med FS, snarast.



Vi behöver komplettera våra tävlingsbestämmelser med vad som händer om man bryter mot dessa.



Beslut (9-5)



Kalla ordföranden i SSDC och ordföranden i StDF till ett möte angående att en junior spelat i en sanktionerad tävling.



Ansvarig: Ricky Nauman



Att göra-uppgift



Prata med Leif K om paradart, att vi gärna vill veta vad som hänt hittills



Tilldelad: Magnus Jonsson • Klar senast: 2024-11-27



Att göra-uppgift



Svara GDF på deras fråga



Tilldelad: Sibyl Lindgren



17. Övriga ärenden



Det har kommit 2 beslut från riksidrottsnämden.



Ett avstängningsbeslut och en varning.
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18. Nästa möte



Digitalt möte den 16 december



Föreningsträff 15 januari 2025



SDF-konferens 8-9 februari 2025



19. Mötets avslutande



Ordförande tackade alla ledamöter, avslutade mötet och hälsade alla välkomna till nästa möte.



Bilagor



FILNAMN TILLHÖR PUNKT



Svenska Dartförbundets antidopingplan 2025.docx §16 - Skrivelser (Protokoll)



Ändring av val för suppleanter (1).docx §16 - Skrivelser (Protokoll)



Konsekvens.pdf §16 - Skrivelser (Protokoll)



Undertecknare



Sibyl Lindgren (Sekreterare)



Magnus Jonsson (Justerare)
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